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Szanowny Panie Prezydencie

Niż demograficzny zmusza samorządy do optymalizacji sieci placówek.
Może to oznaczać konsolidację szkół, zamykanie mniej licznych placówek
lub dostosowywanie budynków do mniejszej liczby uczniów. W dłuższej
perspektywie może to prowadzić do sprzedaży lub zmiany przeznaczenia
budynków szkolnych.

W związku z powyższym proszę o przedstawienie dokładnej analizy
zapotrzebowania na infrastrukturę edukacyjną w Poznaniu w najbliższych
latach. Proszę o informację jakie są plany Miasta Poznania wobec placówek, w
których liczba dzieci spadła najbardziej. W szczególności proszę o informację,
w której szkole na terenie miasta planowane jest wydzielenie części placówki
pod odpłatne usługi senioralne.

Z poważaniem

Ewa Jemielity
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